
Protokół nr 2/2025 
z posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

Rady Gminy Bojszowy 
z dnia 20.02.2025r. 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie, powitanie przybyłych i przyjęcie porządku posiedzenia.  
2. Spotkanie ze Starostą Bieruńsko-Lędzińskim w tematyce spraw związanych  

z Gminą Bojszowy. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Zakończenie posiedzenia. 

Obecni na posiedzeniu 

1. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju, obecnych ośmiu członków 
zgodnie z listą obecności. 

2. Starosta Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego – Pan Łukasz Odelga 

3. Wójt Gminy Bojszowy – Pan Adam Duczmal 

4. Radny Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego – Pan Marek Kumor 

5. Radny Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego – Pan Marek Piekorz 

6. Biuro Obsługi Rady Gminy Bojszowy - Pani Klaudia Dutka 

7. Starszy Inspektor ds. Gospodarki Komunalnej – Pan Paweł Kłyk 

8. Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej – Pan 
Wojciech Boruciński 

9. Radni Gminy Bojszowy niebędący członkami Komisji – Pan Grzegorz Kotas, Pan 
Mariusz Orocz, Pan Grzegorz Fuchs, Pan Marek Socha, Pan Krzysztof Komandera, Pan 
Przemysław Herich 

Przebieg posiedzenia 

Ad.1  

Posiedzenie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju rozpoczęło się o godz. 16.00  
w Sali Narad Urzędu Gminy Bojszowy. Posiedzenie Komisji rozpoczął Przewodniczący Leon 
Drobiczek powitaniem Radnych - Członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
Przewodniczący Komisji przedstawił obecnym planowany porządek obrad,  
który został przyjęty jednogłośnie przez ośmiu członków Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju. 

Ad. 2 

 Przewodniczący Komisji Leon Drobiczek oddał głos Panu Staroście Powiatu Bieruńsko-
Lędzińskiego Łukaszowi Odeldze, aby pokrótce się przedstawił i opowiedział jak to jest być 
Starostą. Starosta Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego po przedstawieniu się, przeszedł do 
odpowiadania na zadane mu wcześniej pytania i zagadnienia, które były wysłane  do Pana 
Starosty drogą elektroniczną na kilkanaście dni przed komisją.   



 Zapytania/tematy radnych, które były przekazane drogą elektroniczną Panu Staroście 
Powiatu Bieruńsko-Lędzińskiego Łukaszowi Odeldze: 

Leon Drobiczek 
 

• RZEKI I CIEKI WODNE W POWIECIE BIERUŃSKO-LĘDZIŃSKIM - koncepcja modernizacji 
w latach 2016-2021. Zakres inwestycji: Budowa nowego lewego wału rzeki Pszczynki 
na długości 1,45 km w celu zapewnienia ochrony przeciwpowodziowej przyległych 
terenów. 

• Czy jest szansa w przyszłym budżecie na rok 2026 wspomożenia planowanej 
rozbudowy i doposażenia OSP w Międzyrzeczu, która jest w najgorszym stanie  
w całym Powiecie. 

• Ulica Kopalniana w Międzyrzeczu czy przewidziany jest jej remont po zakończeniu 
budowy S1 

• Czy w dłuższej perspektywie Powiat przewiduje możliwość budowy ścieżki rowerowej 
w kierunku Międzyrzecza by zapewnić bezpieczny przejazd rowerzystom Bojszów, 
Bierunia w kierunku Pszczyny i odwrotnie. 

 
Marek Socha 

• Czy na ulicy Jedlińskiej będą wymieniane lampy na ledowe, kiedy? 

• Jakie są plany dotyczące ścieżek rowerowych łączących miejscowości naszego powiatu. 

Grzegorz Kotas 

• ul. Prosta w Bojszowach Nowych - Czy jest planowany remont nawierzchni jezdni.                    
Jeśli tak to kiedy? Czy można się spodziewać, także remontu nawierzchni chodnika lub 
przebudowy na ścieżkę pieszo-rowerową. 

• 2  ul. Cichy Kącik w Bojszowach Nowych  - Czy Powiat ma plany związane  
z remontem chodnika wzdłuż tej ulicy? 

Radni Świerczyńca: Urszula Blacha,  Mariusz Orocz, Krzysztof Komandera 
Pytania będą dotyczyć poprawy bezpieczeństwa na ulicy Barwnej w Świerczyńcu i postępu 
złożonych deklaracji. 

• Wykonanie chodnika i ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Barwnej 

• Wykonanie oświetlenia i pasów. 

• Budowa ronda na skrzyżowaniu ulic Trzcinowej, Barwnej i Bieruńskiej 

• Naprawa drogi prowadzącej do leśniczówki w Świerczyńcu (Barwna, Skośna) 

• Montaż barierek ochronnych na łuku drogi powiatowej Barwnej w Świerczyńcu  
przy posesji nr 82 . Temat był omawiany w poprzednich latach. Były również kierowane 
pisma w powyższych tematach do Starosty. 

Pan Starosta udzielił wyczerpujących odpowiedzi do zadanych pytań i poruszonych tematów, 
a następnie Radni mieli możliwość doprecyzować swoje pytania w powstałej dyskusji,  
na które Pan Starosta odpowiadał na bieżąco.  
 W dyskusji zabrali głos: Wójt Gminy Bojszowy Adam Duczmal, Radny Powiatu 
Bieruńsko-Lędzińskiego - Marek Piekorz, Radny Mariusz Orocz, Radny Janusz Wawrzyczek, 
Radny Leon Drobiczek, Radny Łukasz Mrzyk, Radny Przemysław Herich, Radny Andrzej 
Rokowski, Radny Grzegorz Kotas, Radny Krzysztof Kuczowicz 
 
Pytania, które zostały zadane podczas posiedzenia: 



 Radny Łukasz Mrzyk – Czy jest możliwość, aby Pan Starosta wystąpił do ZDW  
z zapytaniem o możliwość przebudowy skrzyżowania ulic Ruchu Oporu/Gościnna/Żubrów oraz 
o możliwość zlokalizowania tam sygnalizacji świetlnej w celu poprawy bezpieczeństwa  
i usprawnienia płynności ruchu lub wybudowania ronda? 

 Radny Przemysław Herich – poruszono temat bezpieczeństwa ruchu pieszych po  
ul. Wolskiej w związku z prowadzonymi aktualnie pracami budowlanymi drogi S1 oraz DK44. 
Czy jest monitorowany temat uszkodzonego wału na Wiśle oraz przepustu na  
ul. Wolskiej, który został uszkodzony wskutek budowy drogi DK44 oraz S1.  

 Radny Andrzej Rokowski – poruszono temat obwałowania rzeki Gostyni oraz temat 
ścieżek rowerowych łączących gminy i miasta powiatu bieruńsko-lędzińskiego.  

 Radny Grzegorz Kotas – poruszył ponownie temat remontu ulicy Prostej  
w Bojszowach Nowych oraz remontu chodnika przy ulicy Cichy Kącik, który jest bardzo 
zdegradowany. Zadano również pytanie o przebudowę przejść dla pieszych w rejonie ulic 
Sierpowa/Prosta/Graniczna/Kasztanowa. 
 Radny Krzysztof Kuczowicz – poruszył temat budowy przejścia dla pieszych  
na drodze DK1 w obrębie Grill Baru przy ulicy Skośnej oraz Alei Książęcej prowadzącej  
do Zameczku Myśliwskiego Promnice. 

Kierownik Referatu Infrastruktury Technicznej i Gospodarki Komunalnej –  
Pan Wojciech Boruciński – poruszono temat wału w Międzyrzeczu, poinformował,  
że aktualnie są uzgodnione i zaakceptowane rozwiązania, do których można wrócić. 

Po wyczerpaniu tematów i zakończeniu dyskusji, Przewodniczący Komisji przeszedł  
do kolejnego punktu posiedzenia. 
 
Ad.3 
 Radny Grzegorz Kotas poruszył temat braku stojaków na rowery przy budynku 
komunalnym przy Ruchu Oporu 100. Wniosek poparł również Radny Łukasz Mrzyk.  
 Po zakończeniu omawiania spraw bieżących Przewodniczący przeszedł do kolejnego 
punktu. 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Gminy Leon Drobiczek 

podziękował wszystkim za przybycie oraz zakończył posiedzenie komisji.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Rozwoju 

 
Leon Drobiczek 

Protokołował : Wiceprzewodniczący 
Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 
Łukasz Mrzyk 

 

Bojszowy, dnia 20.02.2025r. 


